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Interpelacja dot. budowy przejazdu kolejowego na Dębcu 

 

 

Zwracam się o udzielenie informacji dotyczących podjętych w bieżącym roku działań zmierzających  

do rozwiązania sytuacji na przejeździe kolejowym w ulicy Opolskiej. Czy prowadzone były w tym roku 

i są kontynuowane rozmowy ze spółką PKP PLK? Jakie są bieżące ustalenia z tych rozmów?  

W odpowiedzi na moją interpelację złożoną w roku 2023 Miasto zabezpieczyło w tegorocznym 

budżecie kwotę 300 tysięcy złotych celem opracowania koncepcji budowy podziemnego przejścia.  

W konsekwencji, przygotowując przyszłoroczny budżet i projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej 

powinny zostać zabezpieczone środki na realizację inwestycji. Proszę o informację w związku z tym,  

czy takie środki są zabezpieczone oraz jaka jest ich wartość. 
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